

သခင်ယေရှုသည် သင်၏ ကိုယ်ပိုင် ကယ်တင်ရှင်
နှင့် မိတ်ဆွေဖြစ်လာနိုင်သည့် ဆိုခြင်းအား
သင်မည်ကဲ့သို့ ဆွဲခံခြင်းမည်နည်း ?



Have you ever wonder how Jesus can
become your personal saviour and friend?

Ivan Edward
ဘာသာပြန်သည်။

သခင်ယေရှုသည် သင်၏အပြစ်အတွက်ကြောင့် အသေခံတော်မူခဲ့သည်ဆိုခြင်း
အား သင်သိရှိခဲ့လျှင် သင်သည် ခွင့်လွှတ်ခြင်းကို ရရှိရန်နှင့် ထိုအရှင်အား ပိုင်ဆိုင်ဖို့ ရန်လိုအပ်
သည်ဆိုခြင်းအား သင်သိရှိရပါမည်။ သခင်ယေရှုအသေခံတော်မူခြင်းနှင့် တလောကလုံး၏ အ
ပြစ်အတွက် (ထိုသူတို့အား ငတ်တရားအား ရွေးချယ်ခွင့်လွှတ်ခြင်း) တစ်ပြန်လည်ကြွရောက်လာသည်
ဆိုခြင်းအား အံ့သြဖွယ်ရာကောင်းကောင်း သိရှိကြပါသည်။

သို့သော် သင့်အတွက် သခင်ယေရှုအသေခံတော်မူသည် ဆိုခြင်းအား သင်သိရှိပါ
လား ?

သခင်ယေရှုသည် သင်၏ကိုယ်ပိုင် ကယ်တင်ရှင်နှင့် မိတ်ဆွေဖြစ်ဖို့ ရန်လိုအပ်တော်
မူပါသည်။ သင်သည် သင့်ကို သင်ဒုစိုက်အပြစ် မှမကယ်တင်နိုင်ပါ။ သင်သည် သင်၏ကောင်း
သောလုပ်ဆောင်ချက်တို့အား ပြင်ပြစ်ဒဏ်ခံရခြင်း မှမကယ်တင်နိုင်ပါ။ သင်၏အပြစ်အတွက်
သင်သည် ဆုတောင်းခြင်း၊ အလှူငွေပေးခြင်း၊ ပိုင်ဆိုင်သည့်ပစ္စည်း၊ သင်၏ပြောဆိုခြင်း၊ လုပ်ဆောင်
ချက်တို့ဖြင့် ဘုရားသခင်၏ မိတ်ဆွေနှင့် တွေ့ရန်ကြိုးစားခြင်းတို့အား ပြင်သင်သည် ခွင့်လွှတ်
ခြင်းကို ရရှိနိုင်မည်မဟုတ်ပါ။

ထို့နေရာတွင် ကာရာနီတောင်ပေါ်တွင် အသွေးတော် သွန်းလောင်းတော်မူခဲ့
သော သခင်ယေရှုအား ပြင်သာလမ်းတစ်လမ်းတည်းသာ ရှိကြောင်းကို ဘုရားသခင်မှ မိန့်
တော်မူထားပါသည်။ ဒုစိုက်အပြစ်နှင့် ကင်းဝေးသော ပုဂ္ဂိုလ်ထိုဒုစိုက်အပြစ်များ မှရွေးနှုတ်
ကယ်တင်နိုင်မည်ဖြစ်ရာ ထိုပုဂ္ဂိုလ်မှာ သခင်ယေရှုပင်ဖြစ်ပါသည်။

သင်သည် ကယ်တင်မစဉ်က ကိုယ်ပိုင်အပ်ခဲ့လျှင် သခင်ယေရှုကို ယုံကြည်ကိုးစားရ
မည်ဖြစ်ပြီး သခင်ယေရှုသည် ဘုရားသခင်၏ တစ်ပါးတည်းသော သားတော်ဖြစ်ခြင်း၊ လက်ဝါး
ကားတိုင်ပေါ်တွင် အသေခံတော်မူခြင်းနှင့် သေခြင်းမှ ဖွင့်ပြန်ထမြောက်တော်မူခြင်းတို့အား သင်
၏နှုတ်မှ ဝန်ခံရပါမည်။ သခင်ယေရှုအား ကျူးလွန်မိသော အရာ အပိုသင်၏ ကျန်ရှိသော အ
သက်တာတစ်ခုလုံးအား ကိုယ်တော်၌ ခံလိမ့်မည်။ သင်အသက်၌ ဖွဲ့ရန် သင်ကတိပြုဖို့ ရန်လိုအပ်
ပါသည်။ ယင်းအား “**ရောမဩဝါဒစာ ၁၀:၉-၁၀**” တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။ အခန်း
ငယ်-၁၃ တွင်-

“**ထာဝရဘုရားကို ပုဂ္ဂိုလ်တို့ သွားပြသော သူတို့သည် ကယ်တင်တော်မူခြင်းသို့
ရောက်ကြလေတုံ၊**” ဟု ဖော်ပြထားပါသည်။

ယုံကြည်ခြင်းဆိုသော အနက်မှာ သခင်ယေရှုအား လုံးလုံးလျားလျား ယုံကြည်
ခြင်းနှင့် ကိုယ်တော်၌ ခံလိမ့်မည်ဖြစ်လာခြင်းကို ဆိုလိုပါသည်။

သင်သည် ယခုပင် သင်၏ ဒုစိုက်အပြစ်အား ဝန်ခံပြီး ကိုယ်တော်၌ အားပိုင်
ဆိုင်သည်ဆိုသော အနက်သက်ရောက်သည့် ကိုယ်တော်၌ ခံလိမ့်မည်ဖြစ်ပါသလား ?

သင်သည် ယခုပင် သခင်ယေရှုအား တစ်စုံတစ်ရာ ပြောဆိုနိုင်ပါသည်။ သင်သည်
ဤကဲ့သို့ တစ်စုံတစ်ရာ ကို အောက်ပါအတိုင်း ပြောဆိုနိုင်ပါသည်။

အရှင်ယေရှု ကျွန်တော်သည် အပြစ်သားဖြစ်သည် ဆိုခြင်းကို သိရှိပါသည်။ ကိုယ်
တော်၌ သည် ကျွန်တော်၏ အပြစ်အတွက် ပြစ်ဒဏ်ကို ယူခါ အသေခံတော်မူခြင်းအား ကျွန်
တော် ယုံကြည်ပြီး သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်သည် ကိုယ်တော်၌ အားပေးခြင်းမှ ဖွင့်ပြန်ထ
မြောက်စေသည်ကို လည်း ကျွန်တော် ယုံကြည်ပါသည်။ ကိုယ်တော်၌ သည် ယေရှု ကျွန်တော်
၏ ကယ်တင်ရှင်နှင့် မိတ်ဆွေဖြစ်သည် ဆိုခြင်းကို ကျွန်တော် လက်ခံပါ၏။ ကျွန်တော်၏ ဒုစိုက်
အပြစ်အား လုံးတို့ကို ဝင်ကြမ်းစေခြင်းနှင့် ကျွန်တော်အား ဝင်ကြမ်းမှုကို ပြုလုပ်တော်မူသည့် အ
တွက်ကို ကိုယ်တော်၌ အားကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကျွန်တော်၏ ကျန်ရှိနေသော အသက်တာ
အား ကိုယ်တော်၌ ခံခဲ့ရ ခံမှု ရှိရန်နှင့် ကိုယ်တော်၌ ခံသင့် ရှင်းသော နှုတ်ကပတ်တော် မှမည်
သည် အရာကို သွန်သင်လျက် ရှိသည် ဆိုခြင်းအား ပြုလုပ်ဖို့ ရန် ကျွန်တော် ဂတိပြုပါသည်။ ကျွန်
တော်သည် ကိုယ်တော်၌ ခံလိမ့်မည်ဖြစ်ရာ ပတ်တော်အား စောင့်ထိန်းပြီး ကိုယ်တော်၌ အားဆန်
ကျင့်စေသော ဒုစိုက်အပြစ်ကို ပြုလုပ်မိစေရန် ကျွန်တော်၏ စိတ်နှလုံးအား ထိတွေ့စေတော်
မူခါ ထိုဒုစိုက်အပြစ်အား နောက်ထပ် မပြုလုပ်မိရန် ကျွန်တော်အား ကူညီစေတော်မူပါမည် အ

ကြောင်း သခင်ယေရှု မှ ခွင့်တောင်းပါ၏။ အာမင်။

“**ကိုယ်တော်ကို မပြစ်မှားဘဲ နေနိုင်မည်အကြောင်း၊ ဗျာဒိတ်တော်ကို နှလုံးထဲ
မှာ သို့ထားပါပြီ။**” (ဆာလံကျမ်း ၁၁၉:၁၁)

ယေရှုက “**ငါသည် လမ်းခရီးဖြစ်၏။ သမ္မာတရားလည်း ဖြစ်၏။ အသက်လည်း
ဖြစ်၏။**” (ရှင်ယောဟန် ခရစ်ဝင်ကျမ်း ၁၄:၆)

“**ငါ့ထံသို့ လာသော သူတို့ ငါသည် အလျှင်းမပယ်။**” (ရှင်ယောဟန် ခရစ်ဝင်ကျမ်း
၆:၃၇)

“**ငါ့ကို ချစ်လျှင် ငါ့ပညတ်တို့ကို စောင့်ရှောက်ကြလော့။ ငါ့ပညတ်ကို ရှိစေနှင့်
ရှောက်သော သူသည် ငါ့ကို ချစ်သော သူဖြစ်၏။ ငါ့ကို ချစ်သော သူသည် ငါ့စကားကို နား
ထောင်လိမ့်မည်။ ငါ့ကို မချစ်သော သူသည် ငါ့စကားကို နားမထောင်။**” (ရှင်ယောဟန်
ခရစ်ဝင်ကျမ်း-၁၄ ပါကျမ်း ပိုဒ်အချို့ တို့ဖြစ်သည်။)

“**ကိုယ်အပြစ်တို့ကို အော်ပြတောင်းပန်လျှင် ငါတို့အပြစ်များကို လွှတ်၍ ဒုစိုက်
ရှိသမျှနှင့် ကင်းဝေးစေခြင်းငှါ ဘုရားသခင်သည် သမ္မာတရားနှင့် ငင်းဖြောင့်မတ်ခြင်းတရား
နှင့် ငင်းပြည့်စုံတော်မူ၏။**” (ရှင်ယောဟန် ဩဝါဒစာ ပထမစောင် ၁:၉)

“**မတရားသော အမှုမည်သည် ကား ဒုစိုက်ဖြစ်၏။**” (ရှင်ယောဟန် ဩဝါဒစာ
ပထမစောင် ၅:၁၇)



ဆက်သွယ်ရန်၊
E:mail - futurelifeness4u@gmail.com
www.tracts.com/Karin'sTractPage.html